

天寶

TP JEWELRY SDN. BHD. (228454-T)

Distributor Of Fine Jewellery

No. 52-58, Jalan 2/10B,

Spring Crest Industrial Park,

68100 Batu Caves,

Selangor Darul Ehsan, Malaysia.

Tel: 603-6186 2931

Fax: 603-6186 2644

www.tpjewelry.com



天寶

JEWELS & DIAMOND COLLECTIONS

宝石与钻石系列



JEWELS & DIAMOND COLLECTIONS
宝石与钻石系列



ALL ABOUT TP JEWELRY SDN. BHD.

TP Jewelry Sdn. Bhd. is one of the well known jewelry outlet in Malaysia. Our Chairman Tan Sri Lee Kim Sai is one of the most outstanding Chinese leaders in Malaysia, and with the objective of “First in Quality, Customer Satisfaction Guarantee, Honesty and Professional Service”, he leads TP Jewelry towards the international market, and now we can find our associates at England, France (Europe), Thailand & Singapore.

All TP Jewelry's gems are directly imported from their origin, such as South Africa's diamond, Columbia's Emerald and Created Emerald. The honesty of servicing customer, made Malaysia second among the world, in exporting jewelry business.

马来西亚天宝珠宝有限公司

天宝珠宝集团是一家历史悠久的公司，本公司董事长丹斯里李金狮先生，是我国杰出华人领袖之一，从政当官已有二十五年之久，是位深得人民尊敬的领导人，而他以“品质第一，顾客至上，诚实守信，专业服务”为宗旨，带领天宝走向国际市场，如今天宝也在英国、法国(欧洲)、泰国及新加坡设有分销中心。

本公司所出售的宝石是由原产地直接进口，例如南非钻石、哥伦比亚绿宝石、哥伦比亚综合祖母绿等。诚信的服务态度，让马来西亚珠宝业获得世界排名第二金钻珠宝加工输出国之荣誉。



DIAMOND 钻石

The way to grade a diamond, is through it's cut, colour, clarity & carat, which is what we called 4C.
In this 4C, the most important is the cut of a diamond, because a good cut can let a diamond shine out the best of its light.

Besides, diamond represents "Pure Love", which best use for wedding ring,
because it had the meaning of "Unbreakable Love", and the hint that she or he is your only true love forever.

鉴别钻石的等级是以车工(Cut)、色泽(Colour)、净度(Clarity)和克拉数(Carat)来计算，
也就是俗称的4C，其中车工占了最重要的部分，它能影响整颗钻石的光线美感。

而象征纯净之爱的钻石，最适合用来当成婚戒，
因为钻石代表着一段坚贞不渝的爱情，暗喻着对方是您今生的唯一。

The Shine
宛若星光



Perfect Match
心心相印



True Love
真爱

Star Light
星辉



Only One
唯一



Glamorous Gold 迷魅彩金

Different levels of brilliant gold colour, such as yellow 18k gold, rose gold and white gold, bringing you a modernize and changeably design, to catch up with the latest fashion sense, a gorgeous, dignified and luxurious ornaments to bring out your outstanding vigor.

各种层次的亮金色彩，如18k黄金、玫瑰金和白金，带来时尚多变的设计，追上时代的步调，华丽中带有雍容华贵的超凡气度。





JEWELS 宝石

Jewels bring pleasure & surprise to you, In every precious moments in your life,
There will always be jewels sharing those moments.....
With something so extraordinary & luxury, Just like your most beautiful time,
To hand up to your beloved ones..... TP JEWELRY

宝石带给您生命点缀与转变，每段人生里，最珍贵的一些时刻，
都有宝石见证，并与您共同分享...
如此非凡、华丽，宛如您美丽的一生，献给您一生挚爱的选择……天宝

Lake Green 综合祖母绿

Natural, peace & happiness, is what created emerald brings to us.
It is the best present for our loved ones. With elegant design, swift lines and also reasonable price,
the created emerald suitable for both men & women.

象征自然、和平与幸福的综合祖母绿，最适合用来献给我们所爱的人。
大方得体的设计，流畅的线条，再加上大众化的价格，
无论男女佩戴都十分合宜得体。





Cherry Red 樱红绽放

The passion shown by red ruby couple with diamonds,
your beloved ones will sure to feel your enthusiasm for her.
高雅的设计，配合碎钻装饰着一片樱红星海，
必能让您所爱的人感受到您想表达的热情与活力。





Blue Allure 蓝紫迷情

A perfect match of charm and wisdom, altogether with a heart shaped modern 18k white gold design, a symbol of intelligence & glamor, which make it popular among modern chic. 结合了智慧和魅力的代表，同时拥有着18k白金心型时尚的设计，象征着一颗拥有聪慧思想的心，广受成熟都市女性的爱戴。



Dancing Butterfly 蝶影飞舞

To fly away together with your loved one until the end of time.....

双宿双栖的蝶影，浪漫预约一生的爱情，愿与你共赴一场爱情的飨宴，直到永远……



Mystique Dark 黑色诱惑

Black gem releases mystique power and grant you peace & happiness. It's a piece of fine quality art, that shouldn't be missed by fashionable ladies.

黑夜中缓缓流淌而出的光彩，为您增添一丝有神秘的气质，而多变百搭的设计，也可轻易引出佩戴者的女性魅力，再加上可避邪，镇惊及保平安的功效……有美感又有安全感的黑宝石系列，是时尚女性必选的精品之一。



Classic Glamor 经典风范

Double Sided Lucky Charm Pendant

The twelve animals symbol of Chinese lunar year, set in black gems will bring good luck to any wearer.
This Lucky Charm Pendant can be worn both ways, and with the 12 animals designs, one can choose from the cute and lavish "Mouse", to the simple and reliable "Pig" design.

双面转运坠

新颖设计的12生肖，再搭配神秘的黑宝石，两面皆可佩戴。
既可辟邪保平安，又可带来好运。
由可爱大方的鼠型，到朴实稳重的猪型设计，都广受大众喜欢。



Rat 鼠



Cow 牛



Tiger 虎



Horse 马



Goat 羊



Monkey 猴



Rabbit 兔



Dragon 龙



Snake 蛇



Chicken 鸡



Dog 狗



Pig 猪



For every jewel purchased in TP Jewelry, we will provide you a life long certificate. Any jewel bought can be exchanged (provided it is in good condition) to any equivalent price jewel.

Now, let TP Jewelry show you to the best choice, to present to your beloved ones, treasure the happiness it brought between both of you, and let it be an important witness to the growth of your relationship.....

凡在天宝所购买的珠宝，饰品，都会附上一张永久信心保证书。所有在不受人为损坏下的珠宝，饰品，都能以一对一的价格换取任何产品。现在，就让天宝细心为您打造的珠宝，成为最值得您和您的珍爱之间，最值得珍惜收藏的一部份，也成为你们缱绻心扉的感情中最重要的见证。